
Andelshavere har i dag mulighed for at realkreditbelåne deres 
andelsbolig, men det er en besværlig fremgangsmåde (se vedlagt link).

http://www.wismann-as.dk/Portals/146/90312-
andelsboligejere%20kan%20få%20billigere%20lån.pdf

Mit spørgsmål – Hvorfor ikke gøre det muligt for hver enkelt andelshaver
at vælge realkreditlån direkte og uden om foreningenen ???

Jeg betaler i dag overrente igennem min bank (5 %).

Jeg har så den mulighed, at jeg kan vælge at låne pengene igennem min 
forening til det halve i rente (men så skal bestyrelsen være min 
bankrådgiver hvilket jeg ikke er interesseret i og samtidigt er det super 
besværligt).

Hvorfor gør man det ikke mere enkelt, gør det muligt for den enkelte 
andelshaver selv at styre det!

Ser frem til svar

Mvh. 
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